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 Zápis z 8. jednání  Výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a 
legislativu ZHMP  

 
 
Datum konání:     17. 10. 2012 od 16,00 h  
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
 
1. Program 8. jednání výboru 
Program byl odsouhlasen všemi přítomnými členy (5-0-0). 
 
2. Kontrola zápisu 
Zápis ze 7. jednání byl schválen bez připomínek 5-0-0.  
 
3. Informace o stavu přípravy zákona o regulaci prostituce   
Radní Mgr. Manhart v ústní informaci vyzdvihl některé rozdíly mezi předcházejícím a 
novým návrhem (např. podmínky, za kterých lze tuto činnost  provozovat, nutný souhlas 
obce s jednotkami/tzv. priváty, možnost provádění kontroly ze strany Policie ČR nebo 
kontrolních orgánů samosprávy atd.). Předpokládá, že na příští výbor předloží návrh 
zákona a důvodovou zprávu 
diskuze: 
P. Hána – legislativně návrh zákona v této podobě podpoří, ale bude klást důraz na to, zda 
je v praxi realizovatelný; 
JUDr. Blažek – požádal všechny zodpovědné, aby se zamysleli nad smyslem zřízení 
služebny MP přímo v ul. Ve Smečkách, protože se nedomnívá se, že toto rozhodnutí bylo 
správné; 
P. Hána – služebna MP zde byla umístěna na žádost MČ Praha 1; 
Mgr. Klema – doplnil, že žádost na umístění služebny byla velmi důrazná přímo od 
starosty MČ a že se nejedná o služebnu se stálou službou, ale pouze o úřední místnost. 
Hlídka na místě brání protiprávním incidentům na ulici a od 22,00 do 05,00 hodin 
kontroluje zákaz vjezdu do ulice Ve Smečkách. Informoval o avízovaném jednání k této 
problematice u řed. Trnky. 
JUDr. Ledl – souhlasí s názorem, že řešení situace není optimální, možnosti jsou omezené, 
ale reakce podnikatelů na samotnou přítomnost strážníků MP je velmi pozitivní. Doplnil, 
že žádost na zřízení služebny nevzešla pouze od MČ Praha 1, ale i komise pro koordinaci 
aktivit na veřej. prostranstvích na území pražské památkové rezervace. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu bere ústní informaci 
rad. Manharta o stavu přípravy zákona o regulaci prostituce na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
 
4. Informace o činnosti výboru za 1. pol. 2012 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu souhlasí s  informací 
o činnosti výboru za 1. pol. 2012 a ukládá předsedovi předložit informaci do ZHMP. 

hlasování 5-0-0 
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5a)  Zpráva Policie ČR KŘ HMP k bezpečnostní situaci HMP za září 2012 
Ředitel PČR, plk. Mgr. Vondrášek, vyzdvihl některá data v předložené statistice, 
v komentáři k negativnímu trendu u kapesních krádeží dodal, že je především nutné 
rozkrýt bulharskou skupinu, která migruje po Evropě (PČR spolupracuje s policisty 
z Bulharska). Největší pokles byl zaznamenán u majetkové kriminality – krádeže věcí z 
vozidel a  krádeže vloupáním do bytů a RD. 
diskuze: 
P. Hána – dotázal se, zda loňský projekt „auto není trezor“ měl význam; 
plk. Mgr. Vondrášek – všechny preventivní akce tohoto typu mají velký význam; 
Ing. Šenarová – požádala o předloženou písemnou zprávu PČR, kterou ji předal P. Hána; 
dále vznesla dotaz, proč neexistuje preventivní ochrana; 
JUDr. Blažek – připustil, že chybí lepší komunikace policie s obyvateli,  požádal o 
vysvětlení současného razantního řešení taxislužby ze strany policie; 
plk. Mgr. Vondrášek – nic zásadního se nezměnilo, tým taxi byl sestaven ze specialistů 
z PČR a MP již v r. 2009,  novela vyhlášky dává v současné době určité možnosti řešení 
situace v taxislužbě; vyhodnocení stavu  předloží v příloze měsíční zprávy na 9. jednání 
výboru. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu 
PČR KŘ HMP k bezpečnostní situaci za září  2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
Situace v Policii ČR k 1. 1. 2013 
Plk. Mgr. Vondrášek informoval o jednání s policejním prezidentem o situaci v PČR k 1. 
lednu 2013. Výsledkem rozhovoru bylo ujištění, že budou k dispozici fin. prostředky na 
6690 policistů, nedojde ke zrušení žádného oddělení ani stanice, úspory se budou hledat ve 
snížení příplatků, v dalších vnitřních úsporných opatřeních a v dalším zcivilňování 
některých funkcí. 
 
 
 
5b) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci za září 2012 
MUDr. Schwarz krátce zmínil některá data (nárůst počtu sebevražd, pokles doprav. nehod 
vl. sanitek). 
diskuze: 
Ing. Šenarová – důrazně protestovala proti umístění stanoviště ZZS v plánované lokalitě v 
Praze 7 –Tróji, kde budou občané rušeni houkáním sirén. 
MUDr. Schwarz – informace, které prezentuje paní Šenarová, jsou mylné, projekt vznikl 
již před 5 lety, jedná se pouze o administrativní budovu, takže nehrozí rušení klidu 
houkajícími sanitkami a vybraná lokalita je strategická v blízkosti výjezdu z tunelu 
Blanka; 
JUDr. Blažek – umístění nové budovy ZZS u výjezdu tunelu Blanka považuje naopak za 
strategicky vhodné. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu 
ZZS HMP k bezpečnostní situaci za září  2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
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5c) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci za září 2012 
Zprávu doplnil ředitel HZSP plk. Mgr. Pešek (úmrtí hasiče  po unikátní operaci srdečního 
čerpadla).  
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu 
HZS HMP  k bezpečnostní situaci za září 2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
5d) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci za září 2012 
Mgr. Klema doplnil měsíční zprávu (nárůst volání občanů na l. 156). Informoval o 5% 
snížení počtu strážníků v přímém výkonu v letošním roce, nepříznivém výhledu do dalšího 
roku a v této souvislosti požádal členy výboru o podporu rozpočtu MP ve vztahu 
k personálnímu obsazení. Podal krátkou informaci o incidentu na Andělu (p.p. obdržel 
zprávu inspekce, zákrok byl v mezích zákona a přiměřený, k pochybení došlo pouze u 
užití spraye,  interně je u MP záležitost uzavřena, nyní je věc v šetření PČR). 
diskuze: 
JUDr. Blažek – opětně vznesl požadavek o informace k průběhu a výsledkům výběrového 
řízení na ředitele MP HMP 
P. Hána – žádné podkladové materiály nebyly dodány, dle dostupných informací nedošlo 
k žádným změnám – řízení bylo přerušeno. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu   
MP HMP k bezpečnostní situaci za září 2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
6. Ústní informace o činnosti SS HMP 
Ing. J. Juránek, ředitel SS HMP, konstatoval, že činnost proběhla v normálu. K materiálu, 
který byl projednáván na 7. zasedání (o maximálních cenách za nucené odtahy vozidel, 
včetně jejich střežení na parkovišti), dodal, že ještě proběhne nezávislý audit. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu   
MP HMP k bezpečnostní situaci za září 2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
 

7. Různé 
Za J. Slezáka, stálého ověřovatele, byla ověřovatelem zápisu z 8. výboru jmenována Ing. 
Kloudová 5-0-0. 
JUDr. Lédl navrhl učinit oficiální dotaz na p. primátora ve věci současného stavu ve 
výběru ředitele MP HMP. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP žádá MUDr. 
Svobodu, primátora HMP, o informaci o aktuálním stavu výběru ředitele Městské 
policie HMP. 

hlasování 5-0-0 
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8.  Volba přísedících Městského soudu v Praze současní přísedící – opakovaná volba 
Jednání byla přítomna Z. Došlá, ZIO MHP.  
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP navrhuje 
znovuzvolení 2 přísedících dle předloženého seznamu, který byl předmětem jednání. 

hlasování 5-0-0 
 
 
 
Další jednání výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu 
ZHMP se uskuteční dne 21. 11. 2012 od 16,00 h. 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková     
 
Ověřili: P. Hána 
 

Ing. P. Beran      
   

Ing. G. Kloudová 


	Zapsala: R. Procházková



